
Röshult-Jonstorp-Aggarp fibernät ek.för.  
 

Sammanfattning verksamheten året 2018 
 
Styrelsen: 
Styrelsens sammansättning 
Ordförande: Jon Birgersson      (2018) 
Vice ordf. : Mathias Eroldsson (2018-2019) 
Kassör: Roland Oskarsson        (2018-2019) 
Sekreterare: Ingvar Claesson    (2017-2018) 
Styrelsemedlem: Per Olof Nilsson (2017-2018) 
 
Medlemmar: 
Föreningen hade vid årets utgång 40 medlemmar, antalet medlemmar har inte ändrats under 
året. Några fastigheter har bytt ägare. 
   
Verksamhet: 
Vi har haft 4 protokollförda styrelsemöte.  
 
I början på 2018 grävde Skanova ner den nya matningen till vår bod som man beslutade om 
under 2017. I samband med det lade då också ner de två slangar vi avtalat ha med till en 
kostnad av c:a 16000:. Vi har nu möjlighet att ansluta abonnenter  
andra sidan V24, och inte minst möjlighet att i framtiden ansluta till andra aktörer som har 
fiber längs väg 24. 
 
Vårt fibernät har fungerat utmärkt under året. 
Vi hade ett avbrott från kl.19.00  24 jan. till c:a 08.30 påföljande morgon. Driftavbrottet hade 
inget med förläggningen av den nya slangen att göra. Avbrottet berodde på fel i Zitius nät. 
Hela södra Sverige låg nere. 
  
2017 fick vi en förfrågan från Hässleholm närradio om att ansluta sin mast i Röshult via vårt 
fibernät. Vi erbjöd dem att ansluta sig mot att de själva betalade alla kostnader. Vi tog in en 
offert från CSAB som vi lämnade vidare till Hässleholms närradio. De tyckte den var för dyr 
och bad oss låta CSAB titta närmre om man inte kunde göra det billigare. Vi vidarebefordrade  
detta och CSAB lovade undersöka det. Tiden gick och vi hörde inget från någondera parten vi 
påminde CSAB ett par gånger. När vi tyckte tiden började bli knapp för att hinna med en 
anslutning 2018 kollade vi med Hässleholm närradio innan vi tänkte stöta på CSAB en 
ytterligare gång. Vi fick då besked att de redan hade hittat en annan lösning och redan var 
igång med denna.  
 
 
 
 
 
   


